
Protokół nr 9/2019 

posiedzenia Komisji Komunalnej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 13.05.2019r. 

 

 

Komisja Komunalna rozpoczęła posiedzenie o godz. 17:00. 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak stwierdził prawomocność 

posiedzenia, quorum.  

 

Obecność zgodnie z listą obecności Komisji Komunalnej (zał. nr 1). 

 

W posiedzeniu Komisji Komunalnej uczestniczyło dziesięciu (11) członków Komisji (wszyscy 

obecni). 

 

Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: 

− Trzech przedstawicieli Spółki Aquanet, 

− Mieszkanka ulicy Długiej,  

− Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych UM, Mateusz Olejniczak, 

− Pracownicy Wydziału Spraw Komunalnych UM Luboń: Michał Prażyński, Bartosz 

Wilczek, 

− Pan Artur Wiśniewski, radny niebędący członkiem komisji,  

− Pracownik Urzędu Miasta Luboń: Dominika Kędziora, pracownik Biura Rady. 

 

Dalej Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak zaproponował 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoj

u i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących

 w posiadaniu AQUANET SA na lata 2018-2027. 

4. Bezpieczeństwo ruchu drogowego w mieście. 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na 2019 r

ok. 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansow

ej na lata 2019-2029. 

7. Wnioski do Komisji Komunalnej. 

8. Wolne głosy i wnioski radnych. 

9. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 7/2019. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 



 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad 2. 

Wolne głosy i wnioski mieszkańców: 

Głos w dyskusji głos zabrała mieszkanka ul. Lipowej, reprezentantka firmy KOS-DOM, 

pani Lidia Kostrzewska. Skarżyła się na brak odpowiedzi ze strony Aquanet-u w sprawie 

wniosków dotyczących Lipowej 39 i 47. Chodziło o przekazanie infrastruktury na rzecz 

Spółki Aquanet. 

Podniosła też sprawę przepompowni w ul. Kołłątaja 20-26I. 

 

Prokurent Aquanet-u, pan Andrzej Kaziród przeprosił za brak odpowiedzi w sprawie, ale 

jak wyjaśniał jest tak duża ilość wykupów, budżet z dwóch milionów zwiększa się już do 

5 milionów, a wszystkim w Spółce zajmuje się tylko jedna osoba. Podsumowując pan 

Andrzej Kaziród zobowiązał się, że odpowiedź zostanie jak najszybciej w sprawie 

przekazana. 

Sprawa przepompowni zostanie uregulowana po dopełnieniu formalności, najpierw ze 

strony firmy KOS-DOM. 

 

 

Ad 3. 

Zestawienie pytań do Aquanetu, zadanych przed posiedzeniem Komisji, z dnia 6 maja 
2019r.: 

 
1. W Wieloletnim Planie Aquanetu została przewidziana budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w ulicy Jaworowej i Leszczynowej co bardzo cieszy z uwagi na problem 
mieszkańców, na który zwracałem uwagę składając stosowne wnioski w Radzie 
Miasta. Ujęcie tej lokalizacji odbyło się na wniosek Gminy. Identycznie, wnioskowałem 
zwracając uwagę na bliźniaczy problem przepompowni zlokalizowanej nieopodal, w 
tym samym rejonie Żabikowa, a mianowicie dotyczącej posesji przy ulicy Hugona 
Kołłątaja od numeru 20 do numeru 26i. Problem tej przepompowni jest nawet 
większy, gdyż dotychczasowe awarie stały się zainteresowaniem mediów: prasy a 
nawet telewizji, co nie jest korzystne z punktu wizerunkowego firmy Aquanet, który 
ma podpisane umowy na dostarczanie wody i odbiór ścieków ze wszystkimi 
mieszkańcami z tychże posesji. (Tutaj ilość mieszkańców jest też większa). 

Nasuwa się zatem pytanie, dlaczego w Planie spółki znalazł się: rurociąg tłoczny oraz 
likwidacja istniejącej przepompowni w ulicach Jaworowej i Leszczynowej, a nie ujęto 
podobnej pompowni przy ulicy Kołłątaja? Należy zwrócić uwagę na fakt, iż pompownia przy 
Jaworowej jest o wiele lat młodszym urządzeniem od tej posadowionej na Kołłątaja. 
Największym argumentem przemawiającym za modyfikacją planu w tym zakresie jest 
umieszczenie w tym programie budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Kołłątaja nr 33-37. 
Zaplanowano tam rurociąg tłoczny i przepompownię. 
Otóż posesja przy Kołłątaja 33, gdzie mieści się szambo, znajduje się po drugiej stronie ulicy 
Kołłątaja tuż w sąsiedztwie wspomnianych posesji (20-26i). Nieruchomość ta została 
wybudowana niedawno, w przeciwieństwie do 19 lat wieku tych drugich domostw. 



A zatem zadaję pytanie, dlaczego w Wieloletnim Planie nie ujęto uregulowania pompowni 
przy ul. Kołłątaja 20 – 26i? 
Reasumując wnoszę o modyfikację lub uzupełnienie wspomnianego planu w tymże zakresie. 

2. Dlaczego w zadaniu nr 5-05-16-184-1 w rubryce „Zakres rzeczowy” nie dopisano ul. 
Samotnej? Na spotkaniu w UM Luboń podczas posiedzenia KK we wrześniu 2017 
ustalono, że WPRiM na lata 2017-2026 zostanie uzupełniony i ul. Samotna będzie 
dopisana. Co oznacza w tym zadaniu wpis „Kościuszki (część)” i „Północna (część)” 
skoro w poprzednim planie było „Kościuszki” i „Północna”. 

3. Prośba o tabele: „Wykonanie w 2017 i osobno w 2018 zadań liniowych rozwojowych 
w stosunku do planowanych nakładów”. W tabeli: wszystkie gminy, planowane 
nakłady wpisane w odpowiednim WPRiM (2017 i 2018), wykonanie (2017 i 2018), 
procent wykonania. 

4. Raport na dzień 06.05.2019 z realizacji zadań. 
5. Dlaczego terminy realizacji większości zadań po raz kolejny uległy przesunięciu w 

czasie o rok, dwa a nawet trzy lata? 
6. Zadanie 3-02-15-170-1 sieć wodociągowa w ul. Poznańskiej wraz z ul. boczną i w ul. 

Polnej. W którym miejscu pasa drogowego będzie przebiegał wodociąg? 
7. Zadanie 5-02-15-178-1 kanalizacja sanitarna w ul. Poznańskiej wraz z boczną i w ul. 

Polnej. W którym miejscu pasa drogowego będzie przebiegał kanał sanitarny? 

8. W związku z trwającą inwestycją dot sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w ul. 
Wschodniej (w stronę ul. Okrzei) zwracam się z pytaniem: 

Czy powyższa inwestycja przewiduje ingerencję w części nienależące do spółki Aquanet a 
bezpośrednio przylegające do prowadzonych prac. Pytanie wiąże się z moimi wcześniejszymi 
staraniami o likwidację przepompowni usytuowanej na terenie wspólnot Wschodnia 27 i 29? 
Czy w kierunku likwidacji przepompowni zostały poczynione przez spółkę Aquanet 
jakiekolwiek kroki (do dziś nie uzyskałem odpowiedzi). 
Czy w przypadku braku możliwości likwidacji, istnieje przynajmniej możliwość przejęcia przez 
spółkę Aquanet wskazanej przepompowni należącej obecnie do w/w wspólnot?. 
 
Odpowiedzi na pytania z dnia 6 maja 2019 r.: 
 
1. Przepompownia w rejonie ul. Leszczynowej i Jaworowej będzie przebudowywana 
w związku z podłączeniem nowych odbiorców z ul. Jaworowej. (zał. 1) 
Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przepompownią dla posesji przy ul. Kołłątaja 33-37 
dotyczy posesji po północnej stronie Lipowej i nie jest funkcjonalnie powiązana 
z kanalizacją sanitarną w ul. Kołłątaja 20-26i. (zał. 2) 
Układ kanalizacyjny dla obsługi posesji przy ul. Kołłątaja 20-26i stanowi własność 
p. Edmunda Kostrzewskiego. Wysłaliśmy do niego propozycję porozumienia, które 
obliguje go do zmiany sposobu użytkowania tej instalacji, a w dalszej kolejności możliwy 
będzie wykup tej sieci przez AQUANET. Dopiero wtedy będziemy mieli formalną 
możliwość modernizacji przepompowni ścieków. Będzie to zrealizowane ze środków 
remontowych Spółki, a nie ze środków inwestycyjnych – dlatego nie ma odpowiedniego 
zadania inwestycyjnego w WPRiM 2018-2027 (zał. 3). 
 
2. Kanalizacja w ul. Samotnej nie została uwzględniona w zadaniu 5-05-16-184-1 Poznań 
-kanalizacja sanitarna w rejonie ul. Kotowo w Poznaniu oraz ul. Niezłomnych w Luboniu 
– z uwagi na brak możliwości grawitacyjnego skierowania ścieków sanitarnych z tych ulic 
do planowanego kanału w ul. Niezłomnych. Kanały w ul. Północnej i Samotnej muszą być 



skierowane w kierunku ul. Nowe Kotowo i dalej do ul. Niezłomnych. (zał. 4). 
Obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Za Autostradą” 
z 2011r. nie zakładał połączenia drogowego ul. Samotnej i Północnej z ul. Nowe Kotowo. 
Obecnie procedowana jest przez Miasto Luboń zmiana tego planu miejscowego, która 
uwzględnia ww. połączenie drogowe (zał. 5). Dopiero po uchwaleniu planu miejscowego 
będziemy mogli wprowadzić do WPRiM budowę kanalizacji sanitarnej w ul. Samotnej 
i Północnej. 
 
3. Załącznik nr 6 zawiera wnioskowane zestawienia: 
• Lista wszystkich zadań na terenie miasta Luboń z wykonaniem finansowym w latach 
2017 i 2018 w porównaniu do planowanych nakładów w tych latach (arkusz 1) 
• Nakłady poniesione we wszystkich gminach na wszystkie zadania sieciowe w latach 
2017 i 2018 w odniesieniu do planowanych nakładów wraz z procentem wykonania 
(arkusz 2) 
 
• Nakłady poniesione we wszystkich gminach na zadania sieciowe rozwojowe w latach 
2017 i 2018 w odniesieniu do planowanych nakładów wraz z procentem wykonania 
(arkusz 3) 
 
4. Załącznik nr 7 – raport z realizacji zadań – stan na 6 maja 2019 r. 
 
5. Terminy realizacji zadań ulegają zmianom m.in. na skutek konieczności: 
• koordynacji z Zarządem Dróg Powiatowych (np. ul. Armii Poznań), 
• koordynacji z Miastem Luboń w zakresie modernizacji ulic (np. ul. Nowiny, 
Niezłomnych) 
• wcześniejszego uchwalenia planów miejscowych (np. Graniczna, Jodłowa, Zielona, 
Poniatowskiego, Cmentarna, Samotna, Północna, Niezłomnych) 
• konieczności unieważnienia przetargu z powodu przekroczenia ofert (ul. Rivoliego, 
R. Maya). 
 
6. Zadanie 3-02-15-170-1 sieć wodociągowa w ul. Poznańskiej wraz z ul. boczną i w ul. 
Polnej – wodociąg będzie przebiegał w ścieżce rowerowej. AQUANET odtworzy 
nawierzchnię. 
 

7. Zadanie 5-02-15-178-1 kanalizacja sanitarna w ul. Poznańskiej wraz z boczną i w ul. 
Polnej – kanał sanitarny w odległości ok. 1,5 m od wodociągu w pasie jezdni. AQUANET 
będzie odtwarzał nawierzchnię. 
 
8. Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Wschodniej w kierunku ul. Okrzei przewidywała 
zlikwidowanie przepompowi ścieków przy ul. Wschodniej 27-29. Przepompownia została 
zlikwidowana, ścieki sanitarne są już odprowadzane grawitacyjnie do kanalizacji 
sanitarnej. 
 
Zagadnienia omawiane na Komisji Komunalnej Rady Miasta Luboń, w dniu 13 maja 

2019r. i odpowiedzi, które zostały przekazane przez Spółkę Aquanet, w dniu 11 czerwca 

2019r.: 

 

1. Wykupy urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych – wnioski złożone przez 

przedsiębiorstwo KOS-DOM. 



 

KOS_DOM złożył wnioski o wykup sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej dla 

następujących lokalizacji: Luboń ul. Lipowa, Nr działek – 15/6, 15/7, 15/8, 15/9, 15/10, 15/11, 

15/12, 15/14, 15/14, 15/15, 15/16, 15/17, 15/18, 15/19, Luboń ul. Lipowa 47, Nr działek – 10/3. 

Powyższe wnioski podlegają weryfikacji wewnętrznej, prognozowany termin zakończenia 

procedury to: 21 czerwiec 2019r. Po zakończeniu procedury Wnioskodawca zostanie 

poinformowany formalnym pismem o jego zakończeniu oraz możliwości podpisania 

umowy sprzedaży sieci wod-kan. 

 

2. W ramach budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Wschodniej w kierunku ul. Okrzei 

została zlikwidowana przepompownia ścieków służąca wspólnotom mieszkaniowym przy 

ul. Wschodniej 27 i 29. Zgodnie z warunkami technicznym i projektem przepompownia została 

zlikwidowana i unieczynniona. Warunki techniczne również zakładały wykonanie fragmentu 

instalacji wewnętrznej (na koszt AQ), który podłączy wspólnoty do nowo wybudowanej sieci. 

Zdemontowana instalacja została przekazana przedstawicielowi Wspólnoty, 

odpowiedzialnemu za eksploatację przepompowni. W załączeniu: Załącznik nr 4 – Protokół 

rozbiórki pompowni ścieków. 

 

3. Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Niezłomnych. 

Zakres budowy kanalizacji sanitarnej przedstawiono: Załącznik nr 1- Luboń ul. Niezłomnych 

wg koncepcji. Załącznik nr 2 – Luboń ul. Niezłomnych – zakres zadania inwestycyjnego 

nr 5-05-16-184-1 Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Samotnej i Północnej uwarunkowana jest 

uchwaleniem planu miejscowego i regulacjami prawnymi nowego układu drogowego. 

 

4. Rurociągi azbesto-cementowe Zadania dotyczący wymiany rurociągów azbesto 

cementowych przedstawiają załączniki: Załącznik nr 3- Luboń zestawienie przewodów 

azbesto-cementowych-mapa. W aktualnie obowiązującym planie WPRiM 2018-2027 są 

wprowadzone zadania nr 3-02-13- 016-0 Luboń – sieć wodociągowa w ul. Paderewskiego i 3-

02-13-017-0 Luboń – sieć wodociągowa w ul. Rivoliego. Pozostałe zadania są planie 

życzeniowego. Będą one sukcesywnie wprowadzane do planu inwestycyjnego, ponieważ 

wszystkie przewody azbestocementowe muszą zostać wymienione do 2032 r. 

 

5. W WPRiM 2018-2027 nastąpiło przesunięcie w czasie realizacji niektórych zadań. 

Wyjaśnienia zawarto w tabeli: Załącznik nr 5 – tabela zadań dla Miasta Luboń. 

 

6. Kanalizacja w zlewni kol. Wirskiego. Zadanie Aglomeracja Poznań: budowa kolektora 

Wirskiego i kanałów w zlewni wraz z przyłączami w Luboniu. Wartość kosztorysowa 

77.464.828 zł. Oferta - SKANSKA S.A., gen. Zajączka 9, Warszawa: Wartość Umowy 

podstawowej 21.690.439, zł brutto (w tym 4.055.935,78 VAT). Wartość końcowa inwestycji 

19.036.741,89 zł. 

 

Na koniec Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak zarządził 

głosowanie nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w 

posiadaniu AQUANET SA na lata 2018-2027. 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 



Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Ad 4. 

Bezpieczeństwo ruchu drogowego w mieście przedstawił kierownik Wydziału Spraw Komu

nalnych Urzędu Miasta Luboń, pan Mateusz Olejniczak. 

Dalej głosowano wnioski: 

Pierwszy wniosek mieszkańców o zamontowanie na ulicy Pięknej 

progów zwalniających. /Na ulicy nie ma chodnika oraz oświetlenia ulicznego, ulica jest zamie

szkała przez młode rodziny posiadające małe dzieci/. 

Za wnioskiem głosowali: 

 

• Za – 1 osoba (Marek Samulczyk), 

 

• Przeciw – 4 osoby (Andrzej Okupniak, Dorota Franek, Monika Nawrot, Iwona 

Kaczmarek), 

 

• Wstrzymało się od głosu – 6 osób (Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Piotr 

Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Bogdan Tarasiewicz). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna nie poparła wniosku. Progi zwalniające w ul. Pięknej nie będą 

budowane. 

 

Drugi wniosek o wyznaczenie miejsca postojowego dla osób niepełnosprawnych na wysokości 

Żabikowskiej 2E. /Na etapie inwestycji wniosek ten nie był konieczny/. 

 

Za wnioskiem głosowali: 

 

• Za – 4 osoby (Marek Samulczyk, Piotr Izydorski, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena 

Woźniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 7 osób (Andrzej Okupniak, Dorota Franek, Monika Nawrot, 

Iwona Kaczmarek, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Paweł Krzyżostaniak). 

 

Nieobecnych brak. 

 



Komisja Komunalna poparła wniosek. Miejsce postojowe – równolegle do osi jezdni. 

 

 

Trzeci wniosek o ustawienie znaku w  ul. Wojska Polskiego od skrzyżowania z ul. Żabikowską 

do skrzyżowania z ul. Kasprowicza lub w mniejszym zakresie obustronnie - zakaz postoju i 

zatrzymywania /w sezonie letnim pojawia się problem z przejazdem ulicą Wojska Polskiego. 

Wniosek poparty przez firmę Translub. Kierowcy komunikacji miejskiej zgłaszali wielokrotnie 

ten problem/. 

 

Komisja Komunalna zadecydowała o opracowaniu organizacji ruchu w ul. Wojska 

Polskiego. 

 

Za głosowali: 

 

• Za – 8 osób (Andrzej Okupniak, Dorota Franek, Monika Nawrot, Bogdan Tarasiewicz, 

Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Paweł Krzyżostaniak, Magdalena Woźniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Marek Samulczyk, Piotr 

Izydorski). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna poparła wniosek. 

 

Czwarty wniosek: Mieszkańcy zwrócili się z prośbą o wyznaczenie przejścia dla 

pieszych w rejonie przystanku autobusowego na ulicy 11 listopada przy skrzyżowaniu z 

ulicą Studzienną. 

 

Za wnioskiem głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie poparła wniosek. 

 

 

Piąty wniosek: Spółdzielnia mieszkaniowa zwróciła się z prośbą o ustawienie znaku B-5 

ZAKAZ WJAZDU samochodów ciężarowych – lokalizacja ul. Kościuszki 59. 

 

Za wnioskiem głosowali: 

 



• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie poparła wniosek. 

 

 

Szósty wniosek mieszkańców o zaznaczenie przejścia dla pieszych w rejonie przedszkola 

na ulicy Osiedlowej oraz wyznaczenie miejsca dla osoby niepełnosprawnej na wysokości 

bloku numer 7. 

 

Za wnioskiem głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie poparła wniosek. 

 

 

Siódmy wniosek Spółdzielnia mieszkaniowa zwróciła się prośbą o ustawienie 

znaku zakazu postoju i zatrzymywania przy ul. Sikorskiego, na wysokości budynku numer 25 

ze względu na zwężenie w na tym odcinku. Organizacja ruchu obejmie też 

znak zakaz postoju i zatrzymywania na wjeździe na ROD BRATEK. 

 

Za wnioskiem głosowali: 

 

• Za – 9 osób (Andrzej Okupniak, Anna Bernaciak, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, 

Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona 

Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Teresa Zygmanowska, Dorota 

Franek) 

 

Nieobecnych brak. 

 



Komisja Komunalna poparła wniosek. 

 

 

 

Ósmy wniosek radnej pani Anny Bernaciak. Prośba o znak zakazu 

postoju i zatrzymywania w ul. Świerkowa, od strony ul. 11 Listopada. 

 

Za wnioskiem głosowali: 

 

• Za – 1 osoba (Anna Bernaciak), 

 

• Przeciw – 9 osób (Andrzej Okupniak, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł 

Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, Teresa 

Zygmanowska, Dorota Franek) 

 

 

• Wstrzymała się od głosu – 1 osoba (Marek Samulczyk). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna nie poparła wniosku, odrzucony. 

 

 

Dziewiąty wniosek radnego Piotra Izydorskiego o montaż progów 

zwalniających na ul. Wschodniej i al. Jana Pawła II. Kolejny wniosek radnego Piotra 

Izydorskiego o ograniczenie prędkości do 30 km/h na ul. Wschodniej i al. Jana Pawła II. 

 

Podjęcie decyzji w tej sprawie Komisja Komunalna zdecydowała oddalić na 

później. Radny Piotr Izydorski wycofał wnioski. Burmistrz opracuje koncepcję 

ruchu ze znakami interaktywnymi. 

 
Za oddaleniem sprawy głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie zadecydowała o oddaleniu sprawy. 

 

 

Dziesiąty wniosek radnego Andrzeja Okupniaka o montaż progu 

zwalniającego na ulicy Kołłątaja, między 11 listopada a Wojska Polskiego. Wniosek został 

poparty przez dyrekcję SP5. Radny wnioskował też o zmianę 



organizacji ruchu na skrzyżowaniu Kołłątaja / Wojska Polskiego / Poprzeczna – montaż znaków 

STOP na wyjeździe z Kołłątaja i Poprzecznej. Dodatkowo ograniczenie prędkości do 30 km/h 

na ulicy Poprzecznej. 

 

W ul. Kołłątaja Komisja Komunalna zadecydowała o wyniesionym przejściu dla pieszych 

na ul. Kołłątaja, przy wjeździe na boiska Losiru. 

 

Za taką decyzją głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie zadecydowała o wyniesionym przejściu dla 

pieszych w ul. Kołłątaja. 

 

 

Na wyjeździe z ul. Poprzecznej i Kołłątaja (skrzyżowanie z ul. Wojska Polskiego) Komisja 

Komunalna zadecydowała o postawieniu znaku STOP. 

 

Za taką decyzją głosowali: 

 

• Za – 9 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Piotr Izydorski, Magdalena 

Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, 

Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Anna Bernaciak, Dorota Franek). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna zadecydowała o postawieniu znaku STOP. 

 

 

W ul. Poprzecznej zadecydowano też o postawieniu znaku ograniczającego 

prędkość samochodów do 30 km/h. 

 
Za taką decyzją głosowali: 

 

• Za – 9 osób (Anna Bernaciak, Dorota Franek, Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, 

Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Bogdan 

Tarasiewicz), 



 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Iwona Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna zadecydowała o ustawieniu znaku ograniczającego 

prędkość w ul. Poprzecznej do 30 km/h. 

 

 

Jedenasty i ostatni wniosek radnego Marka Samulczyka o wyznaczenie 

przejścia dla pieszych w okolicy Urzędu Miasta Luboń (plac Edmunda Bojanowskiego). 

 

Za wnioskiem radnego głosowali: 

 

• Za – 3 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz), 

 

• Przeciw – 5 osób (Anna Bernaciak, Dorota Franek, Andrzej Okupniak, Teresa 

Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak), 

 

• Wstrzymały się od głosu – 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Piotr Izydorski, Magdalena 

Woźniak). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna odrzuciła wniosek radnego Marka Samulczyka. 
 

 

 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta, wraz z autopoprawkami 

przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski. 

/zał. nr 2/ - Aupoprawki. 

 

Podczas dyskusji radna Monika Nawrot miała zapytanie do zintegrowanych węzłów 

786.143,70 zł.  Radna zapytała, z czego zrezygnowano, że został umniejszony koszt?. 

 

 
Jak poinformował Zastępca Burmistrza, Michał Popławski zrezygnowano z prac 

rozbiórkowych i demontażu płotów. 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

na 2019 rok wraz z autopoprawkami głosowali: 

 

• Za – 7 osób (Piotr Izydorski, Anna Bernaciak, Dorota Franek, Andrzej Okupniak, Teresa 

Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak Magdalena Woźniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 



 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby (Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. 
 

 

 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029, 

wraz z autopoprawkami przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski. 

/zał. nr 2/ - Aupoprawki. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 

2019-2029 wraz z autopoprawkami głosowali: 

 

• Za – 7 osób (Piotr Izydorski, Anna Bernaciak, Dorota Franek, Andrzej Okupniak, Teresa 

Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak Magdalena Woźniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby (Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz). 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. 
 

 

 

Ad 7. Wnioski do Komisji Komunalnej. 

Wniosek dotyczący ul. Granicznej, docelowo utwardzenia ulicy, tymczasowo- o  rytowan

ie i wysypanie tłuczniem (wniosek radnej Beaty Łakomy). 

W sprawie utwardzenia ulicy Granicznej Komisja Komunalna postanowiła oddalić wnio

sek do października 2019r., kiedy to zgodnie z ustaleniami będą opiniowane i zatwierdza

ne wszystkie inwestycje w mieście na kolejny rok. 

 



W sprawie rytowania i wysypania tłuczniem Komisja zadecydowała, że jeśli starczy środ

ków finansowych Miasta, to można to zrobić. 

 

Za taką decyzją głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie zadecydowała jak wyżej. 

 

Dalej opiniowany był wniosek mieszkańca, pana Kaczmarka w sprawie dro

gi dojazdowej ROD „BRATEK” – Wniosek nr: WO.0005.5.2019. 

Jak poinformował Zastępca Burmistrza, Michał Popławski wykonawca na swój 

koszt został zobowiązany do wzmocnienia skarpy przy Rodzinnych Ogródkach 

Działkowych „BRATEK”. Zabezpieczenie utrudniające wchodzenie na palisadę 

jest rzeczą do przemyślenia. Nie ma jednak możliwości całkowitego ograniczeni

a wejścia. Jest to niemożliwe, a o to chodziło wnioskującemu. 

Podsumowując: Burmistrz Miasta Luboń rozważy możliwość dodatkowego zabe

zpieczenia utrudniającego wchodzenie na mur oporowy z palisad. 

 

Za taką decyzją głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób, 



 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie poparła stanowisko Burmistrza. 

Wniosek pana T.Pawlęty oddalony został na kolejną komisję. Wniosek nr: 

WO.0005.3.2019. 

 

Ad 8. Wolne głosy i wnioski radnych. 

Radna Iwona Kaczmarek wnioskowała o wysypanie tłuczniem ulic Prusa i Żeromskiego, co 

było już obiecywane przez pana Jurgę. 

 

Radny Marek Samulczyk prosił o wyrównanie i podsypanie tłuczniem ulicy Andersena. 

 

 

Ad 9. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 7/2019. 

Uwag nie było. 

Za przyjęciem protokołu nr 7/2019, z dnia 1 kwietnia 2019r. głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Monika Nawrot, 

Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymała się od głosu – 1 osoba (Paweł Krzyżostaniak), 

 

Nieobecnych brak. 

 

Komisja Komunalna przyjęła protokół nr 7/2019, z dnia 1 kwietnia 2019r. 

 

Ad 10.  

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia nr 9 Komisji Komunalnej, Przewodniczący 

Komisji, pan Andrzej Okupniak zamknął obrady o godz. 21:45. 

 

 

Załączniki: 

/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Komunalnej. 



 

(zał. nr 2) – Autopoprawki do zmian w budżecie Miasta na 2019 rok i WPF na lata 2019-

2029. 

 

       Protokół sporządziła: 

       Dominika Kędziora 

       Specjalista ds. obsługi Rady Miasta 


